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Verslag  openbare  fractievergadering  14 april 

 
De vergaderring werd gehouden in Cultuurhuis De kolk in Lutjewinkel. Door het annuleren van de 
raadsvergadering van 24 april werd er tijd ingeruimd om het concept verkiezingsprogramma door 
te nemen. Er was een inspreker waarvoor voldoende tijd genomen kon worden om zijn probleem 
aan te horen.  

Schapenlandje achter de Hornven in Nieu-
we Niedorp                                                                       

Namens een groep bewoners van de Hornven 
en Strijkmolen werd er ingesproken. De bewo-
ners hebben een brief ontvangen van Schol-
tens waarin medegedeeld wordt dat de pro-
jectontwikkelaar het perceel tussen Camping 
73 en Hornven heeft gekocht en er onderzoek 
gedaan gaat worden naar mogelijkheden voor 
woningbouw. Dit landje wordt in de buurt 
Schapenlandje genoemd. Het is al jaren een 
ongerept stukje groen waar zich een mooi 
stukje natuur heeft ontwikkeld waar de buurt 
van geniet. Er is een groep van 22 bewoners 
die veel vragen hebben en daar met de ge-
meente in gesprek willen gaan. Waarom moet 
dit geofferd worden voor een klein woning-
bouw project? Waarom gaat de gemeente niet 
grootschalig ontwikkelen tussen de Westerweg 
en Oosterweg? Vragen waarop men antwoord 
wil hebben. Telefonische pogingen  daartoe 
hebben geen resultaat gehad. Bewoners heb-
ben geen vertrouwen meer in Hollands Kroon. 
De vraag werd gesteld hoe moeten wij hande-
len?                                                                                                           
Ons advies: bezoek het raadscafé met een 
aantal mensen, dan kunt u in gesprek met alle 
partijen en maak een afspraak met het college 
op college@hollandskroon.nl.                        > 
Gesprek fractie met bestuur sporthal Hip-
polytushoef                                                                                    
Fractievoorzitter Henk van Gameren en frac-
tieondersteuner Daan Pruimboom hebben 
hebben een goed informatief gesprek gehad 

waarin duidelijkheid werd gegeven hoe de 
sporthal er voorstaat. Het onderhoud laat te 
wensen over omdat er onzekerheid is over de 
toekomst en het ontbreken van een meerjaren 
onderhoudsplan bij de gemeente.  Men staat 
positief tegenover een verplaatsing van de 
sportvelden en wil daar bij betrokken worden.  
Daar zou het zwembad ook bij betrokken wor-
den. Dat zou betekenden dat er grond vrijkomt 
voor woningbouw, genoemd werd mogelijk 460 
woningen wat een geweldige impuls voor de 
leefbaarheid in het dorp zou zijn.   
   
Uitbreiden raadszetels                                                                                                                                      
In het presidium, de vergadering van fractie-
voorzitters ter voorbereiding van de raads-
agenda,  werd de vraag gesteld of er een aan-
vraag bij de kiesraad gedaan moet worden om 
het aantal raadszetels in Hollands Kroon bij de 
verkiezingen volgend jaar met twee uit  te brei-
den omdat de grens van 50.000 inwoners 
overschreden is.  Omdat dit na 1 januari is ge-
beurd moet de raad dit verzoek doen, anders 
zijn er pas bij de verkiezingen in 2030 31 ze-
tels beschikbaar. In het presidium was er een 
ruime meerderheid (7 voor, 3 tegen) om de 
aanvraag in te dienen. In het presidium heeft 
iedere voorzitter een stem.  Alleen OHK, VVD 
en SHK stemden tegen. Dat betekent  niet dat 
er een verzoek naar de kiesraad gaat want 
doordat deze drie partijen in de gemeente raad 
wel een meerderheid van stemmen hebben, 
17 van de 29, stelden zij dat er een raadsbe-
sluit nodig is om de aanvraag bij de kiesraad 
te doen.  Dit betekent dat het voorstel verwor-
pen zal worden en de raad van Hollands 
Kroon pas in 2030 uit 31 zetels zal bestaan. 
Een staaltje machtspolitiek van de drie groot-
ste partijen in de raad. 
 
Wijziging bestemmingsplan Leyerdijk 5, 
Nieuwe Niedorp                                               
Er is meer tijd nodig om de juridische onder-
bouwing  te checken van het raadsvoorstel om 
het bestemmingsplan Leyerdijk 5 te wijzigen. 
Hoewel het op de besluitvormende agenda 
van de raadsagenda in maart stond als hamer-
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stuk ontstond door kritische vragen uit de raad 
twijfel of het voorstel wel stand zou houden bij 
een beroep bij de Raad van State. Er werd be-
sloten tot een maand uitstel, maar nu heeft het 
college meer tijd nodig om te onderzoeken of 
het voorstel juridisch wel houdbaar is. Merk-
waardig. Voor LDA maakt het allemaal weinig 
uit wij blijven bij ons standpunt om de wijziging 
af te wijzen wegens de aantasting  van de 
open ruimte in het gebied dat door het bestem-
mingsplan beschermd wordt. Dit was het enige 
agendapunt dat nu  niet behandeld kon worden 
waardoor de raadsvergadering geannuleerd 
werd.                                                                < 
         

 
Positieve resultaten  natuurvriendelijk   
bermbeheer  provincie  Noord-Holland 

 
Publicatiedatum: 2 april 2025 
 
De afgelopen jaren heeft de provincie Noord-Holland geïnvesteerd in natuurvriendelijk bermbe-
heer. De aanpak blijkt effectief. 
 
In de evaluatie is onder andere te zien dat het aantal soorten insecten en planten groter is in de 
bermen die op een natuurvriendelijke manier worden beheerd.  
 
Gedeputeerde Staten willen de komende jaren doorgaan met het natuurvriendelijk bermbeheer. 
Ook willen zij natuurvriendelijk maaien als standaard maaimethode opnemen in de onderhouds-
contracten. Provinciale Staten nemen in juni een besluit over de aanpak en de financiering. 

Natuurvriendelijke oevers, paddenpoelen en 
nestkastjes  
Het geld dat de afgelopen jaren beschikbaar 
werd gesteld, gebruikte de provincie vooral om 
natuurvriendelijk te maaien. Ook is het geld ge-
bruikt voor het aanleggen van een natuurvrien-
delijke oever, het graven van paddenpoelen, 
het plaatsen van stammen dood hout voor in-
secten en het ophangen van vleermuiskasten 
en nestkastjes voor vogels.   
 
Wat is natuurvriendelijk maaibeheer?  
Met natuurvriendelijk maaibeheer wordt het 
maaisel altijd afgevoerd. Klepelen en afzuigen 
van het maaisel wordt hierbij alleen nog toege-
past in de bermen die weinig potentie hebben 
om de biodiversiteit te versterken. Klepelen is 
een vorm van maaien waarbij de begroeiing 
wordt fijn gehakseld. Deze vorm van maaibe-
heer is het meest schadelijk voor de bloemen 
en de insecten. In de toekomst wil de provincie 
Noord-Holland overal natuurvriendelijk maaibe-
heer toepassen. Vanwege de hogere kosten 
die hierbij komen kijken, is dat nu nog niet 

overal haalbaar.  
 
Waar mogelijk wordt ook gefaseerd gemaaid. 
Dit houdt in dat er voor de zomer en na de zo-
mer slechts een deel van de berm wordt ge-
maaid. Hierdoor is er voortdurend nectar en 
stuifmeel beschikbaar voor insecten en zijn er 
voldoende schuilplekken voor kleine zoogdie-
ren. De eerste meter langs de weg wordt wel 
helemaal gemaaid vanwege de verkeersveilig-
heid. Ook worden beschermde en waardevolle 
planten voor het maaien geïnventariseerd zo-
dat hier rekening mee kan worden gehouden. 
Deze planten worden dan pas na het bloeisei-
zoen gemaaid.  
 
Onderdeel van Kaderbrief  
 
Provinciale Staten nemen in juni een besluit 
over het doorgaan met natuurvriendelijke 
bermbeheer bij de Kaderbrief 2026. De Kader-
brief is een financieel meerjarenplan waarin de 
voorstellen van Gedeputeerde Staten staan.  

 > 

 
ledenvergadering 

 
maandag 26 mei 

aanvang 20.00 uur   
 

locatie: 
De Meerbaak 

Professor Ter Veenweg 4 
1775 BH Middenmeer 
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Versterken biodiversiteit 
 
De provincie Noord-Holland heeft 6 doelen ge-
steld voor 2030 om de provinciale infrastruc-
tuur te verduurzamen. Het versterken van de 
biodiversiteit langs de wegen is daar 1 van. 
Een hoge biodiversiteit levert namelijk een bij-
drage aan een gezond ecosysteem. Meer infor-
matie over de duurzame infrastructuur staat op 
de webpagina Duurzame Infrastructuur.  
 

https://www.noord-holland.nl/Actueel 

 
 
Visie LDA 
 
Met de biodiversiteit in Hollands Kroon is het 
slecht gesteld. Met het instellen van het Delta-
plan Biodiversiteit is een aanzet gegeven voor 
een actief beleid om de biodiversiteit in de ge-
meente te vergroten. Daar is tot op heden wei-
nig van terecht gekomen. Om dit verantwoord 
uit te voeren en tot een succes te maken is het 
noodzakelijk dat er deskundigheid in de organi-
satie van Hollands Kroon komt. 
Het onderhoud van de bermen zou overgedra-
gen kunnen worden aan de groenploegen van 
Landschap Noord-Holland, die daar ervaring 
mee hebben. 
 
Op nu.nl verscheen een interessant artikel 
waarvan een samenvatting op onze website is 
te vinden. 
https://ldahollandskroon.nl/wp-content/
uploads/2023/09/Ecologisch-bermbeheer.pdf 
                                                                                  

.  

Ecologisch  bermbeheer 
 

Bermen zijn de ondersteuning van onze 
wegen. Ze dragen bij aan de veiligheid en 
vormen bovendien belangrijk leefgebied 
voor veel planten en dieren. Door bermen 
meer ecologisch te beheren, wordt niet 
alleen de natuurwaarde versterkt, maar 
neemt de veiligheid van onze wegen ook 
toe. Het risico op bermbrand verlaagt, het 
afvoeren van het water verbetert en het 
zicht voor de weggebruiker is vriendelij-
ker. Goed beheer is dus heel belangrijk 
en op lange termijn zelfs goedkoper. In dit 
dossier vind je praktische informatie over 
de uitvoer en effecten van ecologisch 
bermbeheer voor wegen, dijken en open-
baar groen. 
 
https://groenkennisnet.nl/dossier/ecologisch-
bermbeheer-dossier 

 
openbare fractievergadering 

 
maandag 15 april 

aanvang 20.00 uur   
 

locatie: 
Ons Tweede Huis 

Pastoor Braakstraat 1 
1774 AD Slootdorp 

 
 

 
openbare fractievergadering 

 
maandag 19 mei 

aanvang 20.00 uur   
 

locatie: 
Ons Tweede Huis 

Pastoor Braakstraat 1 
1774 AD Slootdorp 
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Hippolytushoef – Het college van burgemeester en wethouders van Hollands Kroon 
heeft besloten dat de opgelegde boete van € 100.000,- voor het pand aan Kerkplein 
1a in Hippolytushoef (voormalig hotel-café de Harmonie) terecht is. De commissie 
bezwaarschriften concludeert dat het bezwaar van de eigenaar tegen deze boete als 
ontvankelijk doch ongegrond kan worden verklaard. 
De zaak begon op 18 juni 2023, toen een verzoek om handhaving binnenkwam. Het 
ging om het overtreden van het bestemmingsplan en het gebruiken van het pand 
voor iets anders dan gewoon wonen. Uit meerdere controles bleek dat het pand be-
woond werd door tijdelijke werknemers, wat niet is toegestaan volgens het bestem-
mingsplan. 
Op 1 september 2023 legde het college daarom een dwangsom op. De eigenaar 
moest de overtreding stoppen. Dit gebeurde niet. Tijdens controles in april en mei 
2024 bleek dat het pand nog steeds in strijd met de regels werd gebruikt. Daarom 
werd op 23 oktober 2024 besloten tot het invorderen van de boete. 
 
Bezwaar 
De eigenaar diende op 2 december 2024 bezwaar in, maar volgens de bezwaar-
commissie is het bezwaar te laat gericht tegen de oorspronkelijke dwangsom. Alleen 
de boete kon nog beoordeeld worden, en die blijkt terecht te zijn opgelegd. De con-
troles zijn zorgvuldig uitgevoerd en duidelijk vastgelegd. De fractie van LDA heeft 
over de bewoning in de voormalige Harmonie al diverse keren vragen gesteld aan 
het college. Vooral omdat omwonenden overlast ervaren van parkeren en het ille-
gaal dumpen van afval. 
De gemeente wil hiermee laten zien dat regels over wonen en vergunningen serieus 
worden gehandhaafd. De eigenaar kan nog naar de rechter stappen om in beroep te 
gaan tegen het besluit. De uitspraak van de commissie bezwaarschriften wordt nu 
gedeeld met alle betrokken partijen. 

https://www.regionoordkop.nl/ 

 
Het college van burgemeester en wethouders van Hollands Kroon heeft besloten dat de opgelegde 
boete van € 100.000,- voor het pand aan Kerkplein 1a in Hippolytushoef (voormalig hotel-café de 
Harmonie) terecht is. LDA heeft via politieke vragen meerdere malen aandacht gevraagd over de 
situatie bij de Harmonie. De vragen gingen over het overtreden van het bestemmingsplan en het 
gebruiken van het pand anders dan gewoon wonen. LDA is dan ook blij met het besluit van het col-
lega die hiermee aangeeft dat een ieder zich gewoon aan de regels in dit geval het bestemmings-
plan moet houden. 

Bewoning  voormalige  Harmonie  in  Hippolytushoef  in  strijd  met  regels 


